

Verslag Overlegvergadering FR-FB FGGA 26 maart 2024

<i>Locatie:</i>	WH 4.78
<i>Tijd:</i>	15.30-17.00 uur
<i>Faculteitsraad:</i>	Annemarie Bouwman, Nikki Ikani, Densua Mumford, Jolande de Bos, Niklas Spilker, Archie Archie, Anne Roos Roohé, Sophia Ritscher
<i>Faculteitsbestuur:</i>	Niels Laurens, Sterre Burmeister
<i>Publieke tribune</i>	Sebastiaan van Loosbroek, Ella Picavet, Skye van Bragt, Annabel Goth, Gert Renkema
<i>Afwezig:</i>	Erwin Muller, Koen Caminada
<i>Staf:</i>	Anne Christine de Haan (bestuurssecretaris), Michelle Theil (verslag)

1. Opening

1. Laurens opent de vergadering om 15.30 uur en heet allen welkom. De aanwezigen stellen zich voor.

2. Vaststelling agenda

2. Er zijn geen aanvullingen voor de agenda. De agenda wordt vastgesteld.

3. Concept-verslag FB-FR 30 januari 2024

3. Er zijn geen opmerkingen voor het verslag van 30 januari, wijzigingen zijn opgenomen in de conceptversie. Het concept-verslag wordt vastgesteld.
4. Er zijn wel enkele vragen naar aanleiding van het conceptverslag.
5. Bij punt 17 (onderwijsjaarverslag): wat is de tijdslijn van het CvB? Wanneer kunnen we hier eventueel scherp op zijn? Deze vraag wordt uitgezocht door De Haan en Goth.
6. Bij punt 31 (mentale gezondheid van studenten): Bouwman vraagt naar het organiseren van een brainstormsessie met de huidige Faculteitsraad met Van der Plas. De Faculteitsraad wil graag een presentatie over de voorzieningen die er nu zijn met aansluitend een open gesprek over wat er verbeterd kan worden. Theil geeft aan dat dit niet voor mei zal kunnen plaatsvinden.

4. Mededelingen

a. Vanuit het Faculteitsbestuur:

7. Het Faculteitsbestuur en de Faculteitsraad bespreken de speerpunten die bij de vorige overlegvergadering door de Faculteitsraad zijn gepresenteerd en andere punten van aandacht.
8. De lekkage: Ikani mist een antwoord op de vraag of er huurkorting is n.a.v. de lekkages en vraagt naar de stand van zaken. Met het UFB is een afspraak gemaakt voor het gebouwbeheer. Als er huurkortingen zijn zouden die in de SLA terug te zien moeten zijn. Laurens gaat expliciet uitvragen. Alles wat teruggekoppeld kan worden komt volgende keer terug op de agenda.
9. Ikani is blij dat de lekkages in de collegezalen verholpen zijn.
10. Fossil fuels: een aantal weken geleden heeft de universiteit een statement uitgebracht over het verbreken van banden met de fossiele industrie. Mumford vraagt het Faculteitsbestuur of zij hier meer over kunnen delen. Laurens verwijst naar de slides die bij de stukken gedeeld zijn. Onze faculteit heeft vrijwel geen banden met de fossiele industrie. Het is voor ons daarom nauwelijks aan de orde. De faculteit heeft daarnaast weinig eigen beleidsruimte ten opzichte van het universiteitsbeleid. De universiteitsbrede lijn wordt door alle faculteiten gevolgd.
11. Onderzoeksvoorstellen worden getoetst aan de hand van deze universitaire lijn. Als een onderzoeker van de faculteit een onderzoeksvoorstel doet, kijkt het instituutbestuur of het voorstel aan de universitaire lijn voldoet. FGGA zal geen aanvullend beleid opstellen.

12. Hoorcolleges: Archie vraagt naar het opnemen van (hoor)colleges. Zij is vooral benieuwd waarom er verschil is tussen de faculteiten en waarom er op dit gebied dan geen universiteitsbreed beleid is.
13. Laurens antwoordt dat dit beleid een uitwerking is van het snelle schakelen dat in het begin van coronatijd nodig was. Sommige faculteiten bewegen sneller dan andere. Dat is terug te zien in de snelheid waarmee beleid tot stand komt. FGGA is wat dit betreft een van de koplopers geweest.
14. Reiskostenvergoeding voor universitair personeel: Bouwman geeft aan dat er al sinds juni 2023 op een antwoord wordt gewacht. Laurens geeft aan dat wat hij weet, is opgeschreven in de schriftelijke terugkoppeling. Een systeem om dit te faciliteren kost enorm veel geld, zowel in aanschaf als op jaarbasis. Dit wordt nu universiteitsbreed besproken en daar zal een antwoord uit voortkomen.
15. Op faculteitsbasis heeft dit zeker prioriteit. Er ligt een relatief concreet voorstel bij de universiteitsraad. Laurens kan daar inhoudelijk nog niets over zeggen. Bouwman geeft aan dat zij er van uitgaat dat de faculteitsraad op de hoogte wordt gehouden. Laurens zegt toe de Faculteitsraad hier zo snel als mogelijk over te informeren.
16. Laurens meldt dat de universiteit het ERP-systeem gaat veranderen. Het omvat alles wat nu binnen het Serviceplein en Self Service wordt geregeld. De overstap zal veel impact hebben; processen zullen anders gaan verlopen. Het huidige systeem is verouderd. Er is ongeveer €20 miljoen gereserveerd voor dit project. Voor wat betreft het tijdsplan: in september 2024 wil FGGA klaar zijn met de eerste blik op de procesharmonisatie. In 2025 gaat het nieuwe systeem dan meedraaien en na een overgangperiode volgt een overstap.

b. Mededelingen Faculteitsraad:

17. De Faculteitsraad heeft geen mededelingen anders dan de zaken hierboven besproken.

5. Kader Middelen Kwaliteitsafspraken planperiode 2019-2029

a. Herbesteding Middelen Kwaliteitsafspraken

b. Aanpassing Kader Middelen Kwaliteitsafspraken na planperiode 2019-2029, inclusief Evaluatie opleidingsoverschrijdende (FGGA-brede) projecten

c. Spelregels en toewijzing Middelen Kwaliteitsafspraken 2025

d. Roadshow FGGA Quality Agreements 2019-2028

18. Goth is aanwezig om namens Caminada eventuele vragen te beantwoorden. De bijlagen staan los van elkaar geagendeerd omdat ieder onderdeel individuele instemming van de Faculteitsraad behoeft.
19. De Bos heeft nog twee kleine vragen. Ten aanzien van de PopCorner is de bezetting is het probleem. Is dat nu opgelost? Wordt er met de middelen een nieuwe coördinator aangetrokken? Goth antwoordt dat dit nog niet is opgelost, maar wel in proces is.
20. Bouwman vraagt of er concrete plannen zijn voor de extra ondersteuning van studentbegeleiders. Laurens en Goth antwoorden: het is een professionaliseringsproject. Extra personeel kan niet vanuit deze middelen gefinancierd worden. Daarbij schetsen zij ook een voorbeeld: stel dat een groep OSC'ers behoefte heeft aan een training in het kader van omgaan met agressie, is dat wel een mogelijkheid met deze middelen.
21. De Faculteitsraad vraagt hoe actief deze middelen worden aangeboden. De verschillende groepen zullen actief worden benaderd om hun wensen te bespreken en hoe dit kan worden samengebracht, antwoordt Goth.
22. De Faculteitsraad vraagt naar de stand van zaken omtrent AscMe/TEC. Er wordt gewerkt aan verbetering. Binnen dit project is FGGA de enige faculteit die hier capaciteit/menskracht voor reserveert.
23. In het stuk over herbesteding staat aangegeven: 'ons staat voor ogen'. Dat is niet heel concreet, geeft De Bos aan. Als dat er meer concrete plannen zijn, kan de Faculteitsraad daar dan in worden meegenomen? Het gaat met name om de financiering van die kleine projecten. Geeft Goth aan. Laurens geeft aan dat de FR hierover steeds geïnformeerd zal worden.
24. De FR geeft aan verder geen vragen meer te hebben. De Faculteitsraad geeft expliciet akkoord op alle losstaande documenten en onderdelen die ter goedkeuring aan de Faculteitsraad zijn voorgelegd.

6. Studentzaken

25. Burmeester vertelt over de NSE. De tweede week van februari is een actieweek geweest. Voor het eerst is dat dit jaar in samenwerking met FGW en FSW geweest. De resultaten zijn er iets op achteruit gegaan ten opzichte van vorig jaar. Dat is jammer, want de inzet was dit jaar enorm. Het is wel een beeld dat bij alle faculteiten hetzelfde is. Vorig jaar zat FGGA iets boven het gemiddelde en nu iets eronder. 33,92% van de studenten heeft dit jaar de enquête ingevuld. Er wordt een rapport geschreven, later dit collegejaar zal dit kunnen worden gedeeld (vermoedelijk in mei). Er zal dan ook een nieuwsbericht volgen.
26. Studentenwelzijn: zie onder mededelingen vanuit het faculteitsbestuur.
27. Bouwman vraagt naar de pilot maaltijden tijdens tentamenweken op Wijnhaven. Burmeester geeft aan dat er te weinig animo voor was en dat dit initiatief helaas is gestopt. Bouwman vraagt of zij een idee heeft waar het gebrek aan animo aan lag. Het is op alle kanalen gepromoot en er heeft een banner gehangen.
28. Het animo ligt bij bijna alle welzijnsinitiatieven laag. Helaas was het echt niet lucratief en zelfs heel verlieslijdend. De prijs was €7,50 voor een volledige maaltijd met een drankje. Daarbij was het doel niet om grote winsten te behalen maar vooral om kostendekkend te zijn. Er zijn geen wensen om dit te herhalen. Bij andere faculteiten zijn soortgelijke initiatieven ook al meermaals niet succesvol geweest.
29. Ritscher vult aan dat zij en haar studiegenoten de maaltijden juist vrij duur vonden, zeker in verhouding met de supermarkten. Burmeester neemt haar feedback mee, mocht er in de toekomst een soortgelijk initiatief geopperd worden.

7. W.v.t.f.k.

30. Bouwman geeft aan dat zij graag een aantal van de speerpunten geagendeerd wil voor de overlegvergadering in mei. Bij de uitvraag door de ambtelijk secretaris kunnen deze punten met de hoogste prioriteit worden aangeleverd.

8. Rondvraag

31. Er zijn geen vragen voor de rondvraag.
32. De aanwezigen op de publieke tribune verlaten de zaal.
33. De vergadering wordt vertrouwelijk voortgezet.

9. Veiligheid

10. Sluiting

34. Laurens sluit de vergadering om 16.40 uur.